
GRANOLLERS INFORMA | BUTLLETÍ MUNICIPAL DE GRANOLLERS | GENER DE 2008

15

ciu

S’ha aprovat el pressupost de l’Ajuntament de Granollers. El 
pressupost és l’eina que el govern de la ciutat i l’alcalde tenen 
per tal de fer les polítiques que es creuen més convenients, per 
assolir els objectius que la majoria de les regidores i dels re-
gidors de la nostra ciutat –un cop escoltades les opinions dels 
grups polítics i de la ciutadania– fixen com a programa anual.
El pressupost de l’any 2008 té un import total de 97 milions 
d’euros. Uns 28,5 milions d’aquests diners es destinaran per 
invertir principalment en habitatge públic, en apartaments 
dotacionals per la gent gran, en un aparcament públic a Can 
Comas, en un nou pavelló esportiu al Pla de Baix-Can Bassa, 
en la nova escola bressol del Lledoner, en la urbanització de 
l’avinguda de Sant Julià al polígon industrial del Congost, 
entre d’altres propostes.
Hem retornat a les partides de manteniment de la ciutat de 
l’any 2006 per tal d’incrementar l’esforç per arranjar les 
voreres, el clavegueram, la xarxa d’aigua, l’enllumenat, els 
jardins públics, els jocs infantils i el paviment dels carrers. Tant 
important és fer coses noves, com tenir bona cura de la ciutat 
construïda, entre d’altres coses, perquè són els espais on tots 
nosaltres fem la nostra vida quotidiana, i segons la nostra opi-
nió, cal cuidar de forma clara la qualitat de l’espai urbà.
La despesa fixa de l’Ajuntament incrementa respecte a l’any 
anterior aproximadament un 8%. Els principals increments es 
destinen a les polítiques socials, per a nosaltres també priorita-
ris; en són un exemple els programes d’atenció a les persones, 
dels serveis socials i de l’educació. En definitiva, una millora 
de la qualitat de la vida i del benestar de la gent de Granollers.
Aquests pressupostos tanquen també una etapa d’inversions 
que vàrem iniciar el 2006 i que, sens dubte, han fet de Grano-
llers una ciutat més amable. Aquest any, el 2008, serà un exer-
cici també que aprofitarem per redactar diversos projectes que 
en el futur, a partir del proper any, serviran per transformar 
o millorar diversos entorns urbans. La conversió en zona de 
vianants del centre de la ciutat, la plaça de les Hortes, la plaça 
de les Arts o la plaça de can Mònic en són també un exemple. 

Jordi Terrades i Santacreu
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Efectivament així ho crec, la manifestació convocada per la 
plataforma pel Dret a Decidir, el passat dia 1 de desembre, va 
tenir un èxit rotund Tenia un rerefons que va anar més enllà 
del dret que tenim tots els ciutadans a manifestar-nos per uns 
fets que en els últims mesos han esgotat la nostra paciència. 
L’acte va ser sobretot  un reclam, un crit, una onada de rei-
vindicació  de tota la societat civil que s’hi va afegir (famílies 
senceres, amics, companys, representants d’entitats de tot el 
país i de tota classe, exdirigents polítics, gent de tota edat), 
cridaven el ja n’hi ha prou! Estem cansats de tanta presa de pèl! 
Es demanava i es demana més respecte pel que som, que les 
coses en aquest país funcionin d’una vegada per sempre! Vo-
lem tenir millors infraestructures, que l’ensenyament funcioni 
bé i no ser al capdavall d’una llista; tenir una economia forta 
i capdavantera com havíem tingut; que es doni publicitat a les 
balances fiscals, etc., en definitiva, volem tenir més poder per 
decidir, incidir i resoldre els problemes que hi ha a casa nostra.
Que els nostres representants polítics, tots, tinguin la com-
plicitat, la força i el coratge de defensar amb dignitat aquest 
país davant d’un estat centralista que lluny de mostrar respecte 
cap a Catalunya busquen ara, quan falten pocs mesos d’unes 
eleccions generals el seu benefici clarament electoralista, però 
quan no hi ha eleccions tampoc mostren cap interès.
Tots han de sumar esforços, tant des dels partits del Govern 
com des dels que estan a l’oposició, però qui més ho ha de 
fer és òbviament qui exerceix en aquests moments el Govern 
de la Generalitat de Catalunya i al capdavant el seu president. 
Això és, si més no, el que esperem tots els catalans siguem o 
no del partit que representa l’actual president de la Generalitat. 
És el seu deure i el seu objectiu, no n’hi ha cap més!, i si no 
nosaltres com a catalans hem de prendre’n nota i actuar en 
conseqüència quan arribi el moment de fer-ho. 
Per això l’èxit de la manifestació del passat 1 de desembre va 
més enllà d’aglutinar moltes sensibilitats i no únicament la 
independentista (com volen excusar-se els partits que no hi 
varen participar), en tot cas és un bon principi, prenguem-ne 
tots bona nota! 

Laura Tintó Botey
Grup municipal de CiU

un compromís amb la 
gent de Granollers

Més enllà que una simple 
manifestació

ELS GRUPS MUNICIPALS OPINEN
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